
پرهیز، راهی در راستای سلامتی

شماره پرسش: ۳۵۹۵۰

تاریخ ارسال پرسش: ۱۲:۰۷:۲۲ ۱۴۰۲/۶/۲۵

متن پرسش

سلام استاد خداوند خیرتون بده. چطور باید بیماری ها رو بدون دارو درمان کرد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نمیدانم. به هر حال سیره بزرگان دین نیز دوری از دارو نبوده است ولی شفا

را از خداوند میدانستند و در حدّ معمول و بدون افراط از دارو نیز استفاده میکردند. آنچه تأکید شده

است «پرهیز» است. از رسول خدا «صلواتااللهعلیهوآله» داریم که فرموده باشند: «فإن المعدة بيت

الداء والحمية رأس الدواء» معده، جایگاه همه بیماریها است به جهت خوردنهای غیر معمول و

پرهیز از پرخوری اصل هرگونه دارو و درمان است. موفق باشید  


